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SKUPŠČINA   

 

                     Datum: 26. november 2022 

Začetek seje: 17:13 

Konec seje: 18:01 

 
Zapisnik 42. seje Skupščine 

Študentske organizacije Slovenije, 

ki je potekala v Štihovi dvorani v Cankarjevem domu, Prešernova cesta 10, 1000 Ljubljana. 

 

 

Prisotni člani Skupščine ŠOS:  

Prisotni svetnika sveta ŠOLS in zveze ŠKIS (36): 

-02 regija: 

Jan Ozvaldič (Klub mariborskih študentov), Zala Kostric (Klub študentov Lendava), Matija 

Zavasnik (Študentski klub Slovenskih goric), Veronika Djačkaj (Prleški študentski klub), Ines 

Tomažič (Klub študentov Slovenska Bistrica), Urban Dresler (Študentsko-mladinski klub 

Klinka). 

-03 regija: 

Tim Koželj (Klub študentov občine Celje), Januš Suša (Laški akademski klub), Klemen 

Ključevšek (Klub študentska organizacija Hrastnik), Blaž Pelko (Šaleški študentski klub). 

-Dolenjska regija: 

Maja Sušnik (Društvo novomeških študentov), Urška Jurajevčič (Klub belokranjskih študentov), 

Inja Jankovič (Klub posavskih študentov), Oskar Kovič (Klub študentov občine Trebnje), 

Benjamin Strajnar (Študentski klub Sevnica). 

-Gorenjska regija: 

Mark Klinar (Klub jeseniških študentov), Meta Jurejevčič (Klub radovljiških študentov), Filip 

Bergelj (Klub študentov Kranj), Lina Mešič (Klub tržiških študentov), Jan Pipp (Klub škofjeloških 

študentov). 

-Osrednja regija: 
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Matic Ahlin (Študentski klub GROŠ), Neža Stopar Koprivnikar (Klub litijskih in šmarskih 

študentov), Lina Jerina Ljubojević (Klub logaških študentov), Lovro Sukič (Klub vrhniških 

študentov), Alja Mele (Notranjski študentski klub), Ana Lešnik (Študentski klub Kamnik), Marko 

Peterlin (Klub zasavskih študentov). 

-Primorska regija: 

David Bajec (Klub ajdovskih študentov in dijakov), Nika Veronika Beltram (Klub goriških 

študentov), Gaia Sluga (Klub izolskih študentov in dijakov), Marko Iskra (Klub študentov Ilirska 

Bistrica), Jure Klepač (Klub študentov občine Koper), Sara Gržinić (Klub študentov občine 

Piran), Kolja Miljković (Klub študentov Sežana), Jakob Klobučar (Klub tolminskih študentov). 

 

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani (35): 

Anže Tratar, Peter Alojz Marn, Gabriel Klančar, Max Davidović, Tjaša Tomše, Jaka Šter, Tilen 

Baš, Lana Svečko, Lara Tepeš, Kevin Mekicar, Aneta Velkova, Lan Patrick Pal, Urban Pečoler, 

Nejc Jenko, Bisera Nikoloska, Matevž Skender, Nika Štrekelj, Matej Matos, Patricija Cirar, Jure 

Kavčič, Luka Mihalič, Domen Vrhovnik, Urška Kodarin, Tadej Rajgelj, David Vidmar, Nikola 

Vračević, Nedžad Kanurić, Špela Naglič, Alja Dobnik, Matej Igličar, Kristjan Slunjski, Katarina 

Vršič Riedl, Blaž Končan, Fazli Gashi, Tadej Ornik. 

 

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Mariboru (12): 

Avguštin Erdelji, Jan Kačičnik, Klavdija Kastelic, Asja Lešnik, Mo Lipovec, Iztok Majcen, Sergej 

Obran, Jaka Plaznik, Brina Slekovec, Neja Veit, Gašper Waldhutter, Maja Žilavec. 

 

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU na Primorskem (8): 

Laura Godina, Amadej Jelen, Siniša Panić, Srđan Medić, Noemi Tomšič, Blaž Klemenc, 

Aleksandar Nemanjić, Alan Kostelac. 

Priloge:  

- Sklic 42. Skupščine ŠOS, 

- Zapisnik 41. Skupščine ŠOS, 

- Finančni poročilo ŠOS za leto 2021, 

- Študentski memorandum 2022. 

 
 

Marike Grubar, predsednica Študentske organizacije Slovenije (v nadaljevanju ŠOS), je 

pozdravila članice in člane skupščine ter ostale prisotne na 42. seji Skupščine ŠOS (v 

nadaljevanju Skupščine). V nadaljevanju je predstavila predsedujoče študentskim zborom in 

Svetu ŠOLS. Predsedujoče je prosila, da preverijo prisotnost.  
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Preverjanje prisotnosti: 

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Ljubljani: 35 prisotnih članov  

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Mariboru: 12 prisotnih članov  

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze na Primorskem: 8 prisotnih članov  

Svet študentske organizacije lokalne skupnosti: 36 prisotnih članov 

 

Predsednica ŠOS je ugotovila, da so vsa posamezna telesa, ki so sestavni del Skupščine, 

sklepčna, zato je sklepna tudi Skupščina, kar pomeni, da lahko veljavno odloča.  

 
 

AD 1. Potrditev dnevnega reda 

 

Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 41. Skupščine ŠOS 

3. Poročilo generalnega sekretarja ŠOS 

4. Poročilo predsednice ŠOS 

5. Študentski memorandum 

6. Razno 

 
 
Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 1: »Skupščina ŠOS potrjuje dnevni red 42. Skupščine ŠOS: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 41. Skupščine ŠOS  

3. Poročilo generalnega sekretarja ŠOS 

4.  Poročilo predsednice ŠOS 

7.  Študentski memorandum 2022 

8. Razno.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 35 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 
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 12 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 8 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 2. Potrditev zapisnika 41. Skupščine ŠOS 

 

Pripomb na poslani zapisnik ni bilo. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP 2: »Skupščina ŠOS potrjuje zapisnik 41. Skupščine ŠOS, kot sledi iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 35 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 12 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 8 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 3. Poročilo generalnega sekretarja ŠOS 
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Rok Petrič, generalni sekretar ŠOS, je predstavil Finančno poročilo za leto 2021, ki je bilo 

poslano kot priloga vabila na skupščino. Leto 2020 je najbolj prizadelo študente, saj so jim 

takrat vzeli največ sredstev. Kljub temu, da so načrtovali več sredstev, so jih uspešno 

prerazporedili, v poročilu so zabeležene vse postavke ter razlika med odhodki in prihodki. 

Povedal je še, da je ŠOS izvajal pomoč in podporo pri vpisu v terciarno izobraževanje ter v 

študentske domove, pri čemer imajo tudi podporo MIZŠ. V sodelovanju z NIJZ so izvedli 

promocijo cepljenja za Covid-19, vsem OO ŠOS pa se je zahvalil za poslana poročila o projektu. 

Udeležil se je nekaj sestankov s Telekomom Slovenije, ki je dolgoletni partner, sklenili so novo 

pogodbo o sodelovanju. ŠOS na mednarodnem nivoju sodeluje tudi pri projektu DECAP, v 

sklopu katerega želijo v sodelovanju z Norveško nadgraditi slovenski višješolski izobraževalni 

sistem. Omenil je tudi ZUPŠ, za katerega je poudaril, da predstavlja velik uspeh za ŠOS, OO 

ŠOS in vse študente, bil je celo soglasno sprejet v Državnem zboru. Za promocijo ZUPŠ so OO 

ŠOS posredovali promocijski material. Posvetili so se tudi izplačilom dodatkov študentom, ki 

so delali s Covid-19 bolniki, vse pridobljene informacije glede težav z izplačili so posredovali 

tudi Ministrstvu za obrambo, ki aktivno sodeluje pri reševanju težave. Uspešno so izvolili tudi 

novega predsednika Razsodišča ŠOS. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 3: »Skupščina ŠOS sprejema Finančno poročilo ŠOS za leto 2021, kot sledi 

iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 35 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 12 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 8 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 
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Sklep je sprejet. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 4: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom generalnega sekretarja ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 35 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 12 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 8 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

 

 

Sklep je sprejet. 

 

AD 4. Poročilo Predsednice ŠOS 

 

Marike Grubar je povedala, da so v aktualnem mandatu izvedli že 32 rednih sej in 11 

korespondenčnih sej Predsedstva ŠOS. Po potrebi so izvedli tudi kolegije drugih članic in 

članov. Celotno predsedstvo na sejah redno opozarja na problematike, s katerimi se soočajo 

študentke in študenti, ki jih zastopajo, in ažurno sprejema odločitve o načinih naslavljanja in 

reševanja omenjenih težav. Ravno tako se s pomočjo strokovnih sodelavcev redno odzivajo na 

vprašanja, ki jih prejmejo na ŠOS info mail. Na večino vprašanj odgovorijo sami, pri bolj 

zahtevnih pa za bolj niansirane odgovore kontaktirajo še druge relevantne ustanove. Čim bolj 

ažurno so se odzivali na vprašanja medijev. Mediji so ŠOS dojemali pozitivno, predvsem pri 

Covid-19 dodatkih. Ohranjali so dobre odnose z Državnim zborom, Državnim svetom, 

predstavniki dveh sindikatov (VSS, SVIZ, Sindikat Mladi plus), delodajalskimi organizacijami, 

rektorji univerz, Nakvisom, ostalimi organizacijami v MeKoS-u (MSS, DOS in ZDuS). Ocenjuje 

pa, da potencial MeKoS-a ni zares izkoriščen. So pa v MeKoS-u nareidli korak naprej in odprli 

Instagram profil, kjer so informacije o njihovem delovanju lažje dostopne. Z izjemo poletnih 
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mesecev so na ŠOS tedensko pošiljali študentski informator in skrbeli za čim večjo prisotnost 

na družbenih omrežjih in hiter pretok informacij (predvsem na Facebooku in Instagramu). Od 

začetka mandata so potekali sestanki s poslanskimi skupinami in Zakonodajno-pravno službo 

DZ o ZUPŠ-1. Predstavniki ŠOS so se udeležili 44. nujne seje Odbora za izobraževanje, znanost, 

šport in mladino, spremljali so 99. izredno sejo DZ RS, na kateri je bil ZUPŠ-1 soglasno sprejet. 

Pisno so podprli tudi stavko v visokem šolstvu, se udeležili predvolilnega soočenja, ki ga je 

pripravila MeKoS ter izvedli predvolilno novinarsko konferenco MeKoS, kjer so predstavili 

zahteve mladih in zahteve starejših. ŠOS se je udeleževal tudi sestankov mladinske strani Sveta 

Vlade RS za mladino (SVM) s predstavniki ministrstev ter sodeloval znotraj delovne skupine za 

pripravo novega Nacionalnega programa za mladino (NPM). Zbirali so informacije v zvezi z 

izplačili dodatkov študentkam in študentom, ki so delali s Covid-19 bolniki, glede tega so 

vzpostavili stik z URSZR in MORS, izvedli so tudi javno kampanjo. Na ministrstvu ažurno skrbijo 

za procesiranje vseh novih informacij, ki prihajajo s strani študentov, in se posvetujejo s ŠOS, 

ugotoviti morajo še, kje in zakaj do izplačil še vedno ni prišlo. Na MDDSZ, MIZŠ in NIJZ so v 

sodelovanju z DOS posredovali poziv o zagotovitvi brezplačnih menstrualnih pripomočkov v 

javnih zavodih, prav tako so v sodelovanju z DOS na MDDSZ in MIZŠ poslali tudi poziv o 

združevanju Zoisove in državne štipendije, saj sta cilja štipendij popolnoma različna. 

Pripravljajo prenovljeni različici Študentskega memoranduma in "bele knjige" o študentskem 

organiziranju, pripravljali pa so se tudi na 25. obletnico Študentske ustave. Predstavniki ŠOS 

so se udeležili 82. skupščine ESU v Parizu in 83. skupščine ESU v Pragi, na volilni skupščini v 

Parizu je bil za člana Izvršnega odbora izvoljen Andrej Pirjevec, nekdanji predsednik ŠOS. V 

Pragi so se osredtočali na kandidaturo ukrajinske organizacije (USL) za članico ter na vsebinske 

dokumente o akademski integriteti, na študenta osredotočeno poučevanje itd. Pregledali in 

komentirali so tudi finančno poročilo ter revizijo proračuna za leto 2022. ŠOS je postal partner 

v projektu DECAP, ki poudarja oblikovanje sistema poučevanja za povečano kompetentnost 

skozi aktivno participacijo v visokem šolstvu. Projekt sofinancira norveški finančni mehanizem 

Norway Grants, katerega glavna ideja je zelena, konkurenčna in vključujoča Evropa. Sodelujoči 

partnerji v projektu so Gospodarska zbornica Slovenije, Pedagoški inštitut, Študentska 

organizacija Slovenije in Kristiania University College z Norveške. V okviru projekta so že izvedli 

študijski obisk v Oslu, kjer so v obliki različnih srečanj izmenjali izkušnje, si ogledali skupnostni 

center in različne fakultetne prostore, pri čemer so največ poudarka posvetili dvema vidikoma. 

Prvič, osredotočali so se na odnosni vidik, natančneje na učenje o skrbi za druge in o izvajanju 

tega procesa v praksi. Drugič, opazovali so rabo (digitalne) tehnologije za namene izvedbe 

študijskih procesov. V sklopu obiska so izvedli tudi opazovanje študijskega procesa. Na 
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Norveškem se študij in praksa tesno prepletata, glavnina študijskega procesa poteka na način, 

ki bi ga lahko poskusili izvesti tudi pri nas. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP 5: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednice ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 35 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 12 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 8 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 5. Študentski memorandum 

 

Predsednica ŠOS je povedala, da je obravnavana verzija Študentskega memoranduma že tretja 

v zgodovini ŠOS. Prva verzija je bila sprejeta leta 2009, druga pa leta 2017. V nadaljevanju je 

dodala, da gre za osnoven strateški dokument, ki lahko služi kot dobra podlaga za vse ostale 

strateške dokumente in predvsem za bolj specifične opredelitve na posameznih področjih. 

Izpostavila je, da v memorandumu osrednjo vlogo znova ohranjajo zahteve po kakovostnem 

in enako dostopnem visokem in višjem šolstvu ter ohranjanju in nadgradnji pravic, ki izhajajo 

iz statusa študenta. Novost so predvsem pozivi k digitalizaciji študijskega procesa in k 

usmeritvi na študenta osredotočenega učenja in poučevanja. Vse ostale spremembe na tem 

področju so bolj ali manj dopolnitve preteklih zahtev in odraz aktualnih vsebin, ki jih izvajajo 

oziroma se zanje zavzemajo na ŠOS in OO ŠOS. Novost tega memoranduma je še 

izpostavljanje težav, s katerimi se soočajo vsi mladi. V memorandumu lahko omenjene vsebine 
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najdemo predvsem v dveh delih. Prvič, pri socialnih pravicah študentov je izpostavljena prej 

izrazito zapostavljena problematika duševnega zdravja (in z njo tudi dostop do kakovostnih 

virov zdravljenja). Drugič, dodano je povsem novo področje, to je, širša problematika mladih. 

Tu so izpostavljene predvsem težave in izzivi na področjih stanovanjske problematike, 

zaposlovanja mladih, javnega potniškega prometa, decentralizacije mladinskih aktivnosti ter 

politične participacije mladih. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 6: »Skupščina ŠOS sprejema Študentski memorandum 2022, kot sledi iz 

priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 35 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 12 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 8 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 6. Razno 

 

Dodatne debate ni bilo. Predsednica ŠOS je zaključila 42. sejo Skupščine ŠOS. 

 

Prisotne je povabila na ogled razstave 25. mejnikov študentskega organiziranja ter dodala, da 

se brez projekta ne bi zavedali, koliko je ŠOS v preteklosti dosegel. Razstava bo na voljo za 

ogled tudi v Državnem svetu. 

 

Pod točko razno ni bilo sprejetih sklepov. 
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Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Kaja Tržan Marike Grubar 

Sekretarka Predsedstva 

Študentske organizacije Slovenije 

Predsednica 

Študentske organizacije Slovenije 

 


